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                                                          ZAPISNIK 

SA  15. SJEDNICE VMO BULEVARD 
 

15. sjednica VMO Bulevard održana je 29.09.2020. s početkom u 18:00 sati u 
prostorijama MO Bulevard, Šet.I.G.Kovačića 14. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Darinko Papić, predsjednik 
- Darko Brusić, potpredsjednik,  
- Mirjana Banić članica, 
- Henriet Bilandžić, članica, 
- Virna Škoda-Šaprić, članica, 
- Marjan Srdoč, tajnik. 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 

 
DNEVNI RED 

 
1.    Donošenje odluke o utrošku viška sredstava komunalnih prioriteta iz 2018.g.  
2.    Razmatranje zahtjeva građana za uređenjem košarkaškog igrališta pored 

sušačke gimnazije.  
3.    Razno. 

 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno bez primjedbi. 
 
AD 1 
Predsjednik Darinko Papić izvijestio je članove Vijeća da je iz sredstava komunalnih 
prioriteta za 2018.g. preostalo neutrošeno 1.800,00kn. Nakon kraće rasprave 
predložio je da se za navedena sredstva realizira obostrani rukohvat na stubištu 
ispred k.br.8. u Švalbinoj ulici te obostrani rukohvat na pristupu kolniku pored k.br. 
6. u Gajevoj ulici. 
Zaključak: 
• Prijedlog je jednoglasno usvojen.   
 
AD 2 
Predsjednik Darinko Papić izvjestio je članove Vijeća o predstavci građana u kojoj 
isti traže postavljanje novih košarkaških ploča te ličenje košarkaške metalnih 
konstrukcija budući su postojeće table u raspadnom stanju, a metalne konstrukcije 
ruzinave što prijeti sigurnosti građana. Nadalje elaborirao je razloge zbog kojih se 



sportska igrališta pored sušačke gimnazije nalaze u neadekvatnom stanju te je 
naglasio sljedeće: 
-  Sportska igrališta koja se nalaze oko sušačke gimnazije oduvijek su bila i jesu u 
funkciji zadovoljavanja potreba tjelesnog odgoja učenika sušačke gimnazije kao i 
sportske rekreacije građana. 
-  Navedena sportska igrališta jedina su javna sportska igrališta na širem području 
ovog dijela grada i to: MO Bulevard, MO Krimeja, MO Centar-Sušak, MO Vojak, a 
koje građani mogu koristiti za sportsku rekreaciju te kojima gravitiraju. Radi se o oko 
8.000 građana. 
-  Sportska rekreacije građana svih dobnih skupina na otvorenom prostoru jedan je 
od temeljnih zdravstvenih i sportskih politika MO Bulevard, što znači i osiguranje 
potrebne komunalne sportske infrastrukture za zadovoljavanje tih potreba,    
-  Unazad 20-ak godina MO Bulevard kontinuirano traži uređenje svih sportskih 
igrališta koja se nalaze oko sušačke gimnazije: i to u razdoblju od 2001.g. do 
2019.g. od Prve sušačke hrvatske gimnazije u Rijeci kao vlasnika navedenih 
igrališta, a od 2019.g. nadalje od Grada Rijeke od kada su košarkaško i srednje 
odbojkaško igralište sudskim rješenjem iz 2019.g. došli u vlasništvo Grada 
Rijeke,        
-  MO Bulevard je u proteklom razdoblju više puta predlagao uređenje navedenih 
igrališta  iz svojih sredstava komunalnih prioriteta, međutim zbog postojećeg 
imovinsko pravnog stanja vlasništva nad istima to nije bilo u moguće,  
-  MO Bulevard uređenje predmetnih igrališta smatra prioritetnom potrebom 
građana. 
Međutim ako bi se  uređenju pristupilo putem sredstva komunalnih prioriteta MO 
Bulevard to bi značilo (zbog načina planiranja te prolongiranja realizacije postojećih 
prioriteta iz 2020.g.) nemogućnost bilo kakvog uređenja (makar i nabavku i 
postavljanje novih košarkaških tabli i ličenje metalne konstrukcije koševa) do 
najranije 2022.godine. A to je jedini direktni način financiranja s kojim MO Bulevard 
raspolaže.  
Stoga je MO Bulevard i zatražio od OGU za komunalni sustav da se zasad pristupi 
uređenju samo košarkaškog igrališta i to putem postavljanja novih tabli i ličenja 
košarkaških metalnih konstrukcija, a kako su građani u predstavci iz 2020.g. 
zatražili, 
-  Vijeće MO Bulevard smatra u odgovoru OGU za komunalni sustav: 

a) netočnim tvrdnju da ne postoji direktno uređeni pristup s javne površine 
igralištima i da ih stoga ne postoji mogućnost adekvatnog održavanja, 

b) nerelevantnom tvrdnju da se košarkaško igralište nalazi u okolišu sušačke 
gimnazije budući je isto uz još jedno igralište u vlasništvu Grada Rijeke iz 
čega proizlaze odgovarajuća prava i obveze, 

c) netočnim tvrdnju da je cijelo košarkaško igralište nesigurno za korištenje i da 
se stoga ne može parcijalno popravljati. Upravo građani i traže popravak 
onih dijelova igrališta (table i ličenje, kao i manji popravak žičane ograde) koji 
su nesigurni i opasni, a čime se osigurava funkcionalnost i sigurnost igrališta 
za korištenje, uz minimalni trošak. 

Predsjednik Vijeća predložio je sljedeći zaključak: 
Vijeće MO Bulevard  traži od nadležnog OGU za komunalni sustav da se čim prije 
zamijene derutne košarkaške table novim kao i da se oliče ruzinave košarkaške 
konstrukcje - u cilju osiguranja finkcionalnosti košarkaškog igrališta i sigurnosti 
građana te se traži saniranje metalne ograde oko košarkaškog igrališta. 



Vijeće MO Bulevard nakon realizacije navedenog traži cjelovito uređenje 
košarkaškog i nekadašnjeg odbojkaškog igrališta.   
Zaključak: 
• Zaključak je jednoglasno usvojen.   
 
AD 3 
Zaključak: 
• Pod točkom razno nije bilo dodatnih prijedloga i primjedbi. 
 
 
 
Sjednica je završila u 21 sat. 
 
 
Zapisničar-referent za mjesnu samoupravu                       Predsjednik VMO 
VMO Bulevard                                                                 VMO Bulevard 
Marjan Srdoč                                                                            Darinko Papić 
 
 
 
 
 
 


